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De gang van zaken tijdens de conferentie te 
Bagnaia noopt mij ü nieuwe instructies te vragen. 
Deze hebben vooral betrekking op de toekomstige ac
t i v i t e i t e n die naast de samenwerking op het gebied 
van de buitenlandse p o l i t i e k zullen plaats vinden. 
Ik zou daarbij nog eens i n herinnering willen 
brengen dat er een duidelijke neiging b i j üw c o l l e 
gae bestaat, althans b i j de meerderheid hunner, 
om a l l e s wat zweemt naar werkelijke u n i f i c a t i e , der
halve met i n s t i t u t e n e.d., zover mogelijk van zich 
af te schuiven. Frankrijk wenst i n het geheel niet 
verder te gaan, doch Italië gooit het over een andere 
boeg en wil reeds i n de huidige fase naast de samen
werking over buitenlandse p o l i t i e k , op ongeveer de
selfde wijze samenwerken op het t e r r e i n der defensie 
(gemakshalve " v e i l i g h e i d " genoemd) en wellicht ook 
op het t e r r e i n van de "jeugd". 

Op het gebied van de werkelijke eenwording 
(deel III van het rapport van de Commissie Davignon) 
i s met enige moeite bereikt dat althans i n het rap
port zal worden opgenomen dat er nog een l a t e r rap
port zal worden ingediend. De Fransen verzetten 
zich nog steeds hiertegen) z i j menen dat de rege
ringshoofden i n Den Haag daartoe geen mandaat heb
ben verstrekt en dat derhalve een nieuw mandaat zou 
moeten worden verkregen. Daarentegen zouden de an
dere gedachten die i n het rapport z i j n vervat wel 
binnen het mandaat van Den Haag en dus a l s vaststaand 
kunnen worden aangenomen. 

Als eerste punt zou i k mij i n de komende bespre
king i n de Commissie Davignon tegen deze s t e l l i n g 
willen verzetten. Z i j vindt geen enkele grond i n 
de terminologie van paragraaf 15 en het f e i t dat de 
ministers het er over eens z i j n dat i n een eerste 
fase volstaan kan worden met samenwerking op het ge
bied van de buitenlandse p o l i t i e k houdt niet i n dat 
niets gezegd kan worden over de tweede en volgende 
fases, 
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Wat betreft de Italiaanse verlangens om de ac
t i v i t e i t e n i n de eerste fase u i t t e breiden o.a. 
tot defensie zou ik mij op het standpunt willen 
stellen dat ik mij hierover niet kan uitspreken 
voordat duidelijker vaststaat wat e r i n volgende f a 
ses gaat gebeuren. 

Daarnaast geldt uiteraard dat e r onder de h u i 
dige omstandigheden bijzonder weinig aanleiding i s 
om (nota bene met Frankrijk) bindende gesprekken 
aan te gaan over Atlantische problemen, waare^^aan 
Frankrijk niet wenst deel te nemen. Wat d i t laa t 
ste punt betreft meen ik van mijn collega de 
Beaumarchais te hebben begrepen dat ook de Fransen 
er niet voor z i j n geporteerd op defensie-terrein 
samen te werken met de Juropese landen, omdat z i j , 
zoals overbekend, j u i s t op d i t te r r e i n zich een 
volledige v r i j h e i d van handelen wensen voor te be
houden. 

Sen volgend punt i s dat de inschakeling van 
de Engelsen en de andere candidaten onvoldoende u i t 
de verf i s gekomen. Zoals U bekend heeft Minister 
Scheel voorgesteld tijdens de h a l f j a a r l i j k s e z i t 
tingen van de ministers een dag à six en een dag, 
h e t z i j voor, h e t z i j na de vergadering der zes, à 
dix b i j elkaar te komen. Niets i s echter gezegd 
over de bijeenkomsten van de Directeuren-Generaal 
Po l i t i e k e Zaken, die viermaal per jaar bijeen z u l 
l e n komen. Hoewel i k mij n i e t voorstel dat ik van 
a l l e zijden z a l worden toegejuicht ben i k voornemens 
hierop te wijzen en, gezien het f e i t dat het hier 
gaat om vergaderingen, die de ministeriële zittingen 
moeten voorbereiden, inschakeling der candidaten 
te verlangen, 

Evenmin i a i e t s gezegd over inschakeling van 
de candidaten b i j de o p s t e l l i n g van het tweede rap
port. Dit i s zo mogelijk nog belangrijker dan het 
eerste omdat, althans naar onze gedachten, i n het 
tweede rapport de l i j n e n zullen worden aangegeven 
langs dewelke men zich voorstelt Europa (in de toe
komst) te construeren. Ik kan h i e r nog weinig over 
zeggen omdat i k n i e t sou w i l l e n bevorderen dat door 
een te zeer op de aanwezigheid van de candidate» te 
in s i s t e r e n , de ftpaaeea kansen om alsnog enige duide
l i j k e zinnen over de werkelijke u n i f i c a t i e i n het 
eerste rapport opgenomen te krijgen, te verminderen. 

Ik zou het waarderen indien ü mij aangaande de 
hierboven genoemde punten zou willen instrueren. 
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